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Geachte raads- en commissieleden, 
 

 

Op 20 november heeft de fractie Democraten Hilversum vragen (hieronder cursief) gesteld op basis van 
artikel 41 vragen het Reglement van Orde inzake Hilversum een Child Friendly City. In deze brief worden 
deze vragen beantwoord. 
 
1. Is het college bekend met het initiatief "Child-Friendly Cities" van UNICEF? 
Ja het college is hiermee bekend. Het Child Friendly Cities Initiative programma is een drie- tot vijfjarig 
programma van UNICEF dat leidt tot internationale erkenning als kindvriendelijke gemeente.  
 
2. Wat is de visie van het college op het concept van "Child-Friendly Cities" en de mogelijke 
toepasbaarheid hiervan in onze gemeente? 
Wij ondersteunen de gedachte achter Child-Friendly Cities. Met uitvoering van de ‘Visie Wij zijn 
Hilversum’ en ‘Beleidsagenda Jeugd 2024-2030’ werken wij aan soortgelijke doelen als kansrijk, veilig en 
gezond kunnen opgroeien. Het concept Child-Friendly Cities lijkt hiermee enerzijds eenvoudig 
toepasbaar, maar anderzijds is er een traject nodig naar erkenning als Child-Friendly City gemeente. Dit 
vraagt veel ambtelijke capaciteit/inzet. Niet alleen van de afdeling jeugd, maar dwars door de gehele 
organisatie. 
 
3. Bent u bereid te onderzoeken of Hilversum mee kan doen aan het programma van Child Friendly Cities 
om zo kinderrechten om te kunnen zetten in beleid en praktijk? 
Wij dragen met ons beleid en uitvoering hiervan bij aan een kindvriendelijke gemeente. Wij zien op dit 
moment onvoldoende meerwaarde in een erkenningstraject. Dit vraagt bovendien extra ambtelijke 
capaciteit, die we nodig hebben voor de uitvoering van de verschillende beleidsagenda’s en landelijke 
ontwikkelingen zoals het Toekomstscenario en de Hervormingsagenda jeugd. Vandaar dat we deelname 
hieraan niet verder zullen onderzoeken. Wel hebben wij regelmatig contact met de gemeente Gooise 
Meren en zullen haar deelname en ervaringen volgen. 
 
4. Zou het college, gezien het feit dat Gooise Meren al kandidaat is voor het Child Friendly Cities-
programma, samen met Gooise Meren/ (regio) kunnen onderzoeken hoe dit initiatief niet alleen binnen 



 

 

de gemeente, maar ook op regionale schaal toegepast kan worden om de regio kindvriendelijker te 
maken? 
Gooise Meren is samen met twee andere Nederlandse gemeenten nu een jaar kandidaat. Gezien de 
eerder genoemde argumentatie bij antwoord 3 is het ons inziens nu nog te voorbarig om dit op regionale 
schaal te onderzoeken en/of toe te passen. Gooise Meren zou haar ervaringen wel te zijner tijd op 
regionale schaal kunnen delen zodat anderen hiervan kunnen leren.  
 
Hopende hiermee uw vragen beantwoord te hebben. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


